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Els de Bock stelt zich voor  

 

Sinds de zomer van 2017 ben ik werkzaam als directeur van het Instituut voor Lerarenopleidingen 

van de Hogeschool Rotterdam. Onder het instituut vallen de pabo, de 

tweedegraadslerarenopleidingen en de Master Leren en Innoveren (MLI). Hiervoor was ik hoofd 

van de opleiding Verpleegkunde en daarvoor werkte ik bij de politie Rotterdam Rijnmond. 

Zowel in het basisonderwijs als in het voortgezet onderwijs zijn we hard bezig met het Samen 

Opleiden. Ik sta helemaal achter het Samen Opleiden. Voor de studenten geeft het veel extra 

begeleiding en ondersteuning. Uiteindelijk willen we dan ook zoveel mogelijk studenten samen met 

de scholen opleiden. Het motiveert mij om het beste onderwijs voor studenten in te richten en in 

mijn visie kan dat alleen met onze samenwerkingspartners. 

De afgelopen tijd merken we dat er mét het toenemen van de aantallen studenten in Samen 

Opleiden ook weer nieuwe vragen in de samenwerking ontstaan. Ik ben ervan overtuigd dat we 

deze werkendeweg zullen beantwoorden en tot een mooie samenwerking komen. RPO Rijnmond 

is voor ons een sterke partner in het geheel waarmee we graag samenwerken. 

 


